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INTERPELACJA

w sprawie wykorzystania trawnikow w parku na Slodowie.

Park na Stodowie to w wigkszofci teren zielony. Zamyst takich proporcji

powierzchni byt w pewno$ciq taki, Zeby ta zieler'r byta uzytkowa, Mieszkaficy

natomiast niechqtnie z trawnikow korzystajq. Czasem pytaiq nawet jak doj5c do

altany i miejsca na ognisko: ,,skoro nie ma chodnika?"

W imieniu mieszkar'rc6w W{oc}awka zwracam siq z pro6bq o zorganizowanie

imprezy plenerowej (np. peez Browar B) promujqcej spqdzanie czasu na trawnikach

na kocach. lmpreza moze, cho6 nie musi, obejmowac wsp6lne robienie tabliczek z

napisami ,,M62esz kOrzysta6 z trawnika", ,,ROzl62 Sobie koc" itp., kt6re po zabawie

zostanq na trawnikach zachgcajqc do spqdzania na nich czasu. To raz na zawsze

skor'rczy dyskusje czy moZna tak robic.
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